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Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/yvg/ 

betreft 6de commissie 

De voorzitter dhr Luc Dekimpe is verontschuldigd. De ondervoorzitter 
dhr Luc Lampaert heeft meegedeeld dat hij laattijdig zal aankomen ten 
gevolge van het gebrek aan stiptheid van de tram. 

Dhr. Marc Lootens, voorzitter van de provincieraad, opent de zitting  
om 17:30 uur.  

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 12 mei 2011 

Dhr Bart Blommaert deelt mee dat hij op het verslag niet bij de 
aanwezigen vermeld werd.  
De verslaggever deelt mee dat dit een materiële vergissing is en dat dhr 
Blommaert de aanwezigheidslijst wel degelijk ondertekend had. De griffie 
werd ook reeds op de hoogte gebracht van deze vergissing.  

2. Pensioenen gewezen personeel en gedeputeerden : goedkeuring 
van de uitbesteding van het administratief beheer aan de 
Pensioendienst voor de Overheidssector per 1 januari 2012 en 
belasting van de deputatie met de uitvoering 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman geeft toelichting.  

Het betreft het administratief beheer, en niet het financieel beheer, van 
het pensioenfonds.  
Het uitbesteden aan de Pensioendienst voor de Overheidssector is een 
gevolg van het opstarten van het "Capelo‐project" dat als doelstelling 
heeft om elektronisch de loopbaangegevens van alle werknemers in 
overheidsdiensten te verzamelen.  

De kostprijs hieraan verbonden wordt gecompenseerd door het niet 
vervangen van een personeelslid in een uitdovende functie.  
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 Vraag van dhr Joris Van Vooren 

In de pers wordt geschreven dat fondsen van openbare besturen in 
versneld tempo geld zouden verliezen.  
Is dit ook zo voor het pensioenfonds van de provincie ? 

 Antwoord door mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman 

Met het pensioenfonds van de provincie zijn er geen problemen.  

3. Personeel – rechtspositieregeling : goedkeuring van de 
aanpassingen als gevolg van praktijkgerichte en inhoudelijke 
verbetervoorstellen, gewijzigde wetgeving, materiële vergissingen 
en praktische uitvoering 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman geeft toelichting.  

Er zijn drie redenen voor de aanpassing : 

° praktijkervaringen ; 
° regelgeving in evolutie ; 
° rechtzetting van materiële vergissingen ; 

 Vraag van dhr Stefaan Van Gucht 

Is er een lijstje van de artikels die gewijzigd zijn ? 

 Antwoord door mevrouw Ann Van der Haegen 

De gewijzigde artikels staan vermeld in het verslag aan de 
provincieraad.  

Dhr Luc Lampaert komt aan en neemt het voorzitterschap van de 
vergadering over.  

4. Personeel – projecten : goedkeuring van de personeelsformatie 
voor de "Opmaak van de inventaris in het kader van de projecten 
OostVlaanderen energielandschap en duurzame samenwerking 
tussen overheidslaboratoria 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat de 
desbetreffende dossiers reeds inhoudelijk besproken werden in de 
commissie van de betrokken gedeputeerden; maar dat ze ook nog eens 
vanuit "technisch" oogpunt dienen voorgelegd te worden aan de 
commissie bevoegd voor personeelsaangelegenheden.  
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5. Sportvoorallendecreet : goedkeuring van de tussentijdse 
evaluatie van het sportbeleidsplan 20082013 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman geeft korte inleiding : 

Bij het begin van de legislatuur werd een beleidsplan opgesteld. Dit 
wordt jaarlijks geëvalueerd. Nu betreft het een tussentijdse evaluatie na 
drie jaar.  

Dhr Luc Taragola geeft een overzicht.  
In bijlage wordt u het volledige overzicht toegestuurd.  

powerpoint 6de 
commissie.pptx

 

 Vraag van dhr Luc Lampaert 

Wat is de visie van de gedeputeerde ? 

 Antwoord door mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman 

Het voordeel van een evaluatie is dat wij met de resultaten 
geconfronteerd worden.  
Wij zijn zeker op de goede weg om onze doelstelling te bereiken.  
Het is ook niet altijd mogelijk om alles correct te meten. Misschien 
moeten wij in de toekomst betere meetbare prestatie‐indicatoren 
vooropstellen.  
Soms is het ook zo dat wij bepaalde zaken niet meer doen omdat andere 
actoren (bijvoorbeeld Bloso) bepaalde taken op zich genomen hebben.  

6. Welzijn, Milieu en Duurzaamheid : goedkeuring van het ontwerp 
WMDjaaractieplan 20112012 voor alle diensten exclusief het 
provinciaal onderwijs.  

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat het een 
verplichting is om het WMD‐jaaractieplan aan de provincieraad voor te 
leggen.  

 Vraag van mevrouw Lena Van Boven 

Is het bedrag van 350.000 Euro dat voor de aankoop van een treintje 
met elektrische aandrijving voorzien wordt voor het provinciaal 
domein Puyenbroeck niet heel hoog ? 
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 Antwoord door mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman 

Het betreft de aankoop van een treintje dat een bestaand volledig 
afgeschreven treintje vervangt. De vraag met betrekking tot de 
opportuniteit is eerder een aangelegenheid voor de 3de commissie.  

7. Varia 

Er zijn geen variapunten.  

 

 

De vergadering wordt beëindigd om 18:05 uur.  

 

 

 

 

 

Luc Derudder           Luc Lampaert 
directeur            ondervoorzitter 

  

Gent, 21 juni 2011

 


